

الشروط والأحكام

- 1- تباع جميع المركبات على حالتها الراهنة.
 - 2- تباع المركبات بناءا على أمر قضائي.
- 3- تتم الموافقات على البيع خلال خمسة الى سبعة ايام عمل كحد أقصى.
- 4- على المشتري سداد قيمة المركبة في حساب المحكمة مباشرة بعد الترسية وذلك بالتنسيق مع إدارة المزاد.
- 5- جُميع المركبات بها مستندات ملكية وسيتم إعطاء المشتري مبايعة معتمدة خلال خمسة الى سبعة ايام من سداد قيمة المركبة.
 - 6- تباع المركبات بدون ضريبة القيمة المضافة.
- 7- على المشتري سداد عمولة بيع ثابتة يقدر ب 1000 درهما على كل مركبة ومبلغ 380 درهما رسوم إدارية للمزاد ومبلغ 200 درهما رسوم إدارية للمحكمة.
 - 8- يمكن للمتزايدين معاينة المركبات بساحة المزاد في مبنى الوطنية للمزادات بالشارقة أثناء ساعات الدوام الرسمى.

Terms and Conditions

- 1. All vehicles are sold in their current condition.
- 2. Vehicles are sold based on a court order.
- 3. Sales approvals are processed within 5-7 business days at most.
- 4. The buyer must pay the vehicle's price directly into the court's account immediately after the bid, in coordination with the auction management.
- 5. All vehicles come with ownership documents, and the buyer will receive a certified sale agreement within 5-7 business days after the payment of the vehicle's price.
- 6. Vehicles are sold without Value Added Tax (VAT).
- 7. The buyer must pay a fixed sales commission of AED 1,000 per vehicle and an administrative fee of AED 380 And 200 AED administrative fees for the court.
- 8. Bidders can inspect the vehicles at the auction yard at the National Auctions building in Sharjah during official working hours.